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Protokol no. 72] 

 

Generalforsamling Feldballe Vandværk tors. d. 20. marts - 2025 kl. 19.00   

Feldballe Hallen. 

 

 

Dagsorden til Generalforsamlingen. 

 

1. Valg af dirigent 

2. Formandens beretning 

3. Regnskab 

4. Budget og takstblad for det kommende år fremlægges 

5. Indkomne forslag 

6. Valg af medlemmer og suppleanter til bestyrelsen 

7. Valg af revisor og revisorsuppleant 

8. Eventuelt 

 

 

På valg er følgende: 

 

Til bestyrelsen: 

René og Peter 

 

Suppleanter til bestyrelsen: 

Mads Holm, Erling Jensen 

 

Revisor 

Tommy Larsen, Thorsager  

 

Revisor Suppleant 

- 

 

Punkt 1: 

 

Valg af dirigent 

Holger Degn 

 

Punkt 2: 

 

Formandens beretning til Generalforsamlingen 2025 
 

På bestyrelsesmødet efter generalforsamlingen blev bestyrelsen konstitueret med Peter Friis 

Rasmussen som Formand, Lars Oltmann som Næstformand, René Jakobsen som Kasserer, Kasper 

Mikkelsen som Bestyrelsesmedlem samt med Jan Degn som Driftsansvarlig. Jan erstattede Arne 

Degn som ønskede at udtræde af bestyrelsen grundet et sygdomsforløb. Og ja, nu er Arne Degn 

desværre død, æret være hans minde og hans store arbejde i vandværket igennem en menneskealder. 

 

Der er udpumpet og solgt 19.868 m3 vand til de 238 forbruger i 2024 mod 21.213m3 i 2023. Det er 

en del år siden at vandforbruget hos forbrugerne har været under 20.000 m3. Det regnfulde Forår og 

Sommer har nok gjort sit til at vandforbruget hos forbrugerne har været forholdsvist lavt.  

Der har ikke været det store behov for havevanding i 2024! 
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Der blev dog oppumpet knap 21.600 m3 fra de to boringer på vandværket i 2024.  

Større og mindre lækager på ledningsnettet hos specielt to forbrugere, gav et ledningsnet-tab på 

omkring 1.700 m3 vand. Alle lækager blev lokaliseret og udbedret primo 2024. 

 

100 stk. Multical21 forbrugermålere er blevet udskiftet i 2024 til den nye Kamstrups flowIQ2200 

vandmåler. De resterende 70-80 gamle målere udskiftes her i foråret.  

 

Eurofins har foretaget to vandanalyser på ledningsnettet i hhv april og i oktober.  

Begge prøver viser at vi stadigvæk har noget godt og dejligt rent drikkevand her i Feldballe!  

 

Revisor Tommy Larsen, Thorsager har gennemset vores regnskab og bilagsmappe og afleveret det 

retur i underskrevet stand og vi har fået en bemærkning med om at alt ser fint ud. 

 

Her til slut vil jeg gerne takke bestyrelsen for et godt samarbejde i det forløbende år. 

 

På bestyrelsens vegne, Peter Friis Rasmussen 

(Formandens beretning blev godkendt) 

 

Punkt 3: 

Regnskabet blev fremlagt (Rene + Peter): 

(Regnskabet blev godkendt uden kommentarer) 

 

Punkt 4: 

Budget & Takstblad (Rene + Peter): 

For 2025 er ikke planlagt nogen form for takstændringer ud over de sædvanlige årlige indeks-

reguleringerne som der er på ”Forsyningsledningsbidraget” samt ”Stikledningsbidraget”. 

Indekstallet i år er 3,59 % - så 2025 tallene er blevet ganget med 1,0359 ift. år 2024. 

 

Takstbladet for 2025 blev indsendt til Syddjurs Kommune for godkendelse i uge 7 og det blev 

godkendt af kommunen i uge 9. 

 

Budget og takstbladet blev fremlagt. 

(Budget og takstblad blev godkendt) 

 

Punkt 5: 

 

Der er ikke indkommet forslag inden for tidsfristen som er d. 1. februar. 

 

Punkt 6: 

 

Valg af medlemmer og suppleanter til Bestyrelsen 

Valg til bestyrelsen, på valg er René og Peter 

Følgende blev valgt: René og Peter 

 

Suppleant til bestyrelsen er Mads Holm & Erling Jensen 

Følgende blev valgt: Mads Holm (1. suppleant) & Erling Jensen (2. suppleant) blev valgt 

 

Punkt 7:  

 

Punktet er udgået da vi anvender Tommy Larsen, Thorsager 

 

Punkt 8: Eventuelt  


